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عضو شورای شهر یزد:

پروژه پیامبر اعظم را هر چه زودتر تعیین تکلیف کنید
محسن ابوترابی با اشاره به بلاتکلیفی  پروژه پیامبر اعظم گفت: لازم است این موضوع برای همیشه حل و فصل شود تا مردم از بلاتکلیفی خارج شود و

زمینهای فریز شده آزاد یا تعیین تکلیف شوند.

یزد_پرسون؛ محسن ابوترابی شامگاه شنبه در دویست و شصت و نهمین جلسه شورای اسلامی شهر یزد با اشاره به برخی برخوردهای ناشایست از سوی
پرسنل شهرداری با مردم اظهار داشت: نیاز است شهردار، معاونان شهرداری، شهرداران مناطق، رؤسای سازمانها و به خصوص کارمندان ارتباط نزدیکتری

با مردم داشته باشند و در تکریم ارباب رجوع بکوشند.

عضو شورای شهر یزد افزود: هرچه ارتباط شهرداری با مردم نزدیکتر شود اعتماد مردم به این نهاد افزایش پیدا می کند. بنابراین پیشنهاد می کنم
صندوقهای ارتباط شهروندان با مدیران شهرداری احیا شود.

ابوترابی، آسفالت کوچههای مناطق مختلف یزد را به عنوان اولویت جدی شهرداری دانست و تاکید کرد: اگر در این زمینه نیاز به تأمین اعتبار و جابجایی
آن وجود دارد به شورا ارجاع شود تا اقدام لازم صورت پذیرید.

وی با اشاره به بلاتکلیفی پروژه پیامبر اعظم گفت: لازم است این موضوع برای همیشه حل و فصل شود تا مردم از بلاتکلیفی خارج شود و زمینهای فریز
شده آزاد یا تعیین تکلیف شوند.

یزد را پاتوق عمال روباه پیرنکنید

عضو شورای شهر یزد در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به لغو سفر سفیر انگلستان به یزد گفت: الحمدالله این سفر با اعتراض مردم حزب الهی لغو
شد اما خطاب به همه مسئولان استان می گویم کاری نکنید یزد پاتوق رفت و آمد عمال روباه پیر شود.

وی اضافه کرد: سال گذشته نیز که قرار بود این شخص به صحن علنی شورا بیاید صراحتا به رئیس شورا گفتم اگر بیاید حرف هایی را از طرف مردم
مومن یزد به عنوان نماینده آنان خواهم زد که شاید خوشایند برخی از افراد نباشد حال نیز به عوامل نفوذی هشدار می دهم اگر بار دیگر سفیر انگلیس

قصد سفر به یزد کند مردم متدین یزد به گونه ای دیگر به وی پاسخ خواهند داد.

ابوترابی تاکید کرد: مردم یزد با سفر سفرا به این استان مشکلی ندارند کما اینکه در دولت های نهم و دهم بیش از 50 سفیر به یزد سفر کردند اما یزدی
ها به انگلیسی ها اعتماد نداشته وهرگز اجازه نخواهند داد عوامل نفوذی و وابستگان به دولت انگلستان پای خود را در این شهر بگذارند.
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